
Udvalget for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri

Til: Fødevareministeren

Dato: 21. september 2012

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FLF alm. del

Spørgsmål 465
Kan ministeren bekræfte, at Kommissionen som en del af sagsforløbet ”har
konstateret, at visse arealer overhovedet ikke var blevet plejet, idet der var
ukrudt, tilvokset skovvegetation, forurening og byggeaffald, og at der derfor ik-
ke blot kunne være tale om et plantedække til varetagelse af miljømæssige
hensyn”?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Per Clausen (EL).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Per.Clausen@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

René Christensen
formand
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